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Rada Miejska w Brzeszczach 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KRM.0012.2.11.2025 

Portal Mieszkańca 

Protokół nr 11/2025 
posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 17 marca 2025 r. 
< w godz. 15:30 – 17.30 > 

Posiedzenie komisji odbyło się w dniu 17 marca 2025 r. o godz. 15:30 w sali sesyjnej Urzędu Gminy w 
Brzeszczach. 
W posiedzeniu wzięło udział 4 członków komisji: 

1. Krzysztof Bielenin 
2. Bartłomiej Drewniak 
3. Sławomir Drobny  
4. Maciej Puzoń 

Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Sławomir Drobny. 

Zaproszeni goście: 
Sekretarz Gminy – Magdalena Maj  

Kworum: udział 4 członków komisji - kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Przewodniczący posiedzenia komisji Sławomir Drobny przedstawił porządek obrad komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o skargach, wnioskach i petycjach rozpatrywanych w 2024 r. przez Burmistrza 

Brzeszcz  
4. Petycja w sprawie powstania Centrum Integracji Cudzoziemców w Oświęcimiu 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Drobny otworzył jedenaste posiedzenie komisji witając Sekretarza 
Gminy Magdalenę Maj, radnego Mateusza Romanka oraz członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 
Komisja nie wniosła uwag, propozycji do porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad..  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Bielenin, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Maciej Puzoń 
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Komisja przyjęła porządek posiedzenia. 
 
Ad 3. Informacja o skargach, wnioskach i petycjach rozpatrywanych w 2024 r. przez Burmistrza 
Brzeszczach 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Drobny bardzo proszę Panią Sekretarz o przedstawienie informacji 
o skargach, wnioskach i petycjach rozpatrywanych w 2024 r. przez Burmistrza Brzeszczach. 
Sekretarz Gminy Magdalena Maj: rozpocznę od skarg załatwiane bezpośrednio przez Burmistrza 
Brzeszcz w 2024 r.:  

1. Skarga w sprawie usunięcia autobusu szkolnego linii nr 19.  - Po rozpoznaniu skargi, 
stwierdzono, że jest bezzasadna.  

2. Stwierdzenie nieważności uchwały 21/239/2008 RM w Brzeszczach z 31 września  2008 roku  
w sprawie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Brzeszcze. - skarga 
trafiła do Burmistrza, natomiast została przekazana do sądu. Finalnie została odrzucona ze 
względu na braki formalne. 

3. Dotyczy odwołania od decyzji (podatek) do Samorządowego Kolegium Odwoławczego.  

Skargi przekazane wg właściwości: 
1. Skarga na działanie Kierownika Działu Pomocy Środowiskowej. –  przekazana do dyrektora 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Bezzasadna.  
2. Skarga na występ zespołu w Dzień Dziecka. – przekazana do dyrektora Ośrodka Kultury.  

Dyrektor wyraził swoje stanowisko i przychylił się do wniesionej skargi.  

Petycje: 

Lp. Przedmiot (treść) petycji Sposób  
rozpatrzenia petycji 

1. Petycja w sprawie budowy brakującej części ulicy Armii Krajowej w Zasolu. negatywnie 

2. Petycja dotycząca kontenera na odpady cmentarne przy starej bramie cmentarza 
komunalnego w Jawiszowicach. 

negatywnie 

3. 
Petycja dotycząca budowy miejsc parkingowych na ulicach: Kazimierza Wielkiego, 
Narutowicza, Władysława Łokietka oraz realizacji projektu Budowa parkingu przy 
dworcu PKP w Brzeszczach-Jawiszowicach.  

częściowo pozytywnie 

4. 
Petycja w sprawie przebudowy i budowy nowych placów zabaw na ulicach 
Kazimierza Wielkiego, Narutowicza, Władysława Łokietka, Żwirki i Wigury, 1 Maja, 
Konopnickiej w Brzeszczach. 

negatywnie 

5. 
Petycja w sprawie budowy wiat na składowanie odpadów komunalnych na ulicy 
Kazimierza Wielkiego, Narutowicza, Władysława Łokietka, Żwirki i Wigury, 1 Maja, 
Konopnickiej w Brzeszczach.  

częściowo pozytywnie 
częściowo negatywnie 

6. Petycja w sprawie rozpowszechnienia informacji o możliwych niepożądanych 
skutkach ubocznych szczepionki przeciw HPV.  

pozytywnie 

7. Petycja w sprawie przejścia nad drogą S1 - ulica Pszczyńska. negatywnie 
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Szanowni Państwo, teraz przedstawię wnioski, o których mamy mowę w artykule 241 Kodeksu 
Postępowania Administracyjnego „Przedmiotem wniosku mogą być w szczególności sprawy 
ulepszania organizacji, wzmocnienia praworządności, usprawnienia pracy i zapobiegania nadużyciom, 
ochrony własności, lepszego zaspokajania potrzeb ludności.” Trzy takie wnioski wpłynęły do 
burmistrza Brzeszcz w zeszłym roku. 
  
1.Wniosek mieszkańców Jawiszowic, który dotyczy kursu autobusu nr 19. Mieszkańcy skierowali 
wniosek do Przewodniczącego Rady, który przekazał go do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poprzedniej kadencji. Po przeanalizowaniu sprawy Rada Miejska przekazała wniosek do Burmistrza.  
Przywrócenie kursu linii numer 19 zostało przeanalizowane przez Wydział Infrastruktury Urzędu 
Gminy w Brzeszczach. Przywrócenie kursu wiązało by się z dodatkowymi kosztami oraz zmianami w   
porozumieniu międzygminnym, na które zgodę muszą wyrazić wszystkie gminy, które podpisały 
porozumienie.  
2.Wniosek mieszkańców Jawiszowic o skuteczne i trwałe wykonanie prac pozwalających na 
bezpieczne użytkowanie ulicy Szczotki. 
 3.Wniosek mieszkańców osiedla Domów Jednorodzinnych przy cmentarzu w Brzeszczach, którzy 
zwrócili się z prośbą o remont ulicy Poprzecznej oraz Dębowej ze względu na złą nawierzchnię oraz zły 
stan technicznych.  
 
 
Wyżej wymienione drogi znajdują się w bieżącym utrzymaniu. Są na bieżącą łatane i wyrównywane w 
miarę potrzeb. Jeżeli burmistrz będzie dysponował odpowiednimi środkami finansowymi, a pojawi się 
możliwość skorzystania z dostępnych programów wsparcia, zostaną one poddane gruntownemu 
remontowi.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Drobny podziękował za przygotowanie informacji za 2024 rok.  
  
Ad 4. Petycja w sprawie powstania Centrum Integracji Cudzoziemców w Oświęcimiu 
 
 Przewodniczący Komisji Sławomir Drobny: 6 czerwca na ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej 
wpłynęła petycja, z dnia  11 marca 2025 roku w sprawie powstania Centrum Integracji 
Cudzoziemców. Przewodnicząca Danuta Socha przekazała petycję do Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji w celu przygotowania stanowiska w tej sprawie dla Rady Miejskiej.  Na pewno dzisiaj nie 
podejmiemy żadnej decyzji, ale chciałem zapytać członków komisji jakie zdanie mają w tej sprawie.  
W zeszłym roku petycję o bardzo podobnym brzmieniu komisja zaopiniowała radzie jako bezzasadną. 
Tym razem Wnioskodawczyni również wzywa Radę Miejską do podjęcia uchwały wyrażającej 
sprzeciw wobec tworzenia na terenie gminy ośrodków dla osób przebywających w Polsce nielegalnie 
w związku z powstaniem Centrum Integracji Cudzoziemców przy ulicy Zamkowej  Oświęcimiu. 
Chciałbym zaproponować przekazanie petycji do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji oraz 
Szefa Urzędu ds. Cudzoziemców. W mojej opinii Rada Miejska nie ma kompetencji do podjęcia 
uchwały, jaką proponuje osoba, która złożyła petycję.  
Radny Maciej Puzoń: uważam, że jako radni powinniśmy mieć wpływ na politykę gminy. Wydaje mi 
się, że powinniśmy mieć możliwość decydowani o tym co się dzieje w naszej miejscowości. 
Powinniśmy się pochylić nad tą sprawą, ponieważ chyba nikt z nas nie chciałby żeby w naszej gminie 
doszło do utworzenia centrum dla nielegalnych imigrantów.  
Radny Mateusz Romanek: Ja się zastanawiam, czy te petycje odnośnie  imigrantów to nie jest  lanie 
wody, bo Centrum Integracji Cudzoziemców jest przedstawiane wszystkim, że to są nielegalni 
imigranci. Pewnie tacy też są, ale te centra są tworzone dla legalnych, bo wedle przepisów Unii 
Europejskiej my ich mamy przyjmować i to już są prawowici mieszkańcy. I tak się zastanawiam, na ile 



Strona 4 z 4 
 

to ma sens podejmowanie w tej kwestii uchwały bo trzeba się zastanowić jaki to ma sens i na kim 
wywrzemy presję, i komu mamy coś udowodnić tą uchwałą. 
 Przewodniczący Komisji Sławomir Drobny: na następne posiedzenie komisji będziemy już mieli 
opinię prawną, na podstawie której podejmiemy decyzję. Czy macie jeszcze jakieś propozycje? 
Radny Maciej Puzoń petycja trafiła do nas dopiero dzisiaj i jest na pewno jest sprawą aktualną którą 
należy rozpatrzyć w sposób należyty, ale uważam osobiście i to jest moje zdanie, że jeśli jesteśmy w 
stanie z punktu widzenia prawa, jako organ gminny, działać prewencyjnie przeciwko tworzeniu takich 
ośrodków. I chciałbym to mocno zamanifestować. Osobiście nie chcę, aby doszło do utworzenia 
takich środków na terenie naszej gminy. Uważam, że jeżeli jesteśmy w stanie prawnie to zablokować 
jako Rada Miejska to powinniśmy to zrobić. To my decydujemy o kierunku polityki gminnej, a 
przynajmniej powinniśmy. Dlatego uważam, że powinniśmy się szeroko z tym tematem zapoznać. 
Radny Bartłomiej Drewniak dodał, że przychyla się do słów radnego Macieja, że wypadałoby się nad 
tym tematem pochylić głębiej. Musimy zgodnie z prawem oraz w interesie mieszkańców naszej 
gminy. Dlatego tak jak mówię, trzeba ten temat jeszcze przedyskutować. 
Radny Krzysztof Bielenin: uważam, że powinniśmy się zastanowić jak w prawidłowo rozparzyć tą 
petycję. Nie jestem zwolennikiem powstawania takich ośrodków, poczekajmy na opinię prawną.  
Przewodniczący Komisji Sławomir Drobny: w takim razie opinia radcy prawnego zostanie  
przekazana przez Kancelarię Rady Miejskiej  drogą elektroniczną i na następnym posiedzeniu komisji 
Skarg Wniosków i Petycji podejmiemy decyzję co zrobimy z przedmiotową petycją. Dziękuję za 
obecność na dzisiejszym posiedzeniu.  

Ad 5. Sprawy bieżące. 

Członkowie komisji nie wnieśli żadnych spraw.  

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad i braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący komisji zamknął 
posiedzenie o godz. 17:30. 

                                                        Przewodniczący 
                                                           Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                                     /-/   Sławomir Drobny  

Raport głosowań  

Przygotowała:  
Ewa Borowicz, Kancelaria Rady Miejskiej 
przy pomocy programu eSesja.pl 

 

Protokół został przyjęty przez komisję w dniu 20 maja 2025 r. 


